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Protokół 

z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 1200 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze . 

Rada obradowała w składzie 14 osobowy.  

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję  była połączoną z obchodami 76. Rocznicy powrotu Ziemi Górowskiej do Macierzy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper przywitał Burmistrza Góry 

Irenę Krzyszkiewicz, Starostę Annę Kolibek oraz Wicestarostę Andrzeja Rogalę, 

przewodniczącego rady powiatu pana Ryszarda Wawera, zastępcę burmistrza Panią Magdalenę 

Głuszko, sekretarza, Tadeusza Otto, skarbnika Marka Balowskiego, Zastępcę komendanta 

powiatowego  pana Daniela Panka oraz Dyrektora Domu Kultury w Górze Arkadiusza Gustawa 

wraz z artystkami. Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. 

Ustalono quorum.  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad.  

Nie zgłoszono propozycji zmian porządku.  

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco. 

 

1. Otwarcie. 

2. Wystąpienia okolicznościowe w związku z 76. rocznicą powrotu Ziemi Górowskiej do 

Macierzy. 

3. Część artystyczna przygotowana przez Dom Kultury w Górze. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 14 grudnia 2020 r. 

5. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 18 grudnia 2020 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021.  

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Góra. 

9. Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we 

Wrocławiu skargi Prokuratora Rejonowego w Głogowie wraz z odpowiedzią na 

skargę. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Gminy Góra. 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Rady 

Miejskiej Góry. 

12. Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry na rok 2021. 

13. Uchwała w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

14. Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia uchwały w obronie prawdy, 

godności i wolności człowieka. 
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16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia uchwały w sprawie szczepień 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

17. Interpelacje i zapytania Radnych. 

18. Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zamknięcie obrad. 

  

 

 

Ad. 2 Wystąpienia okolicznościowe w związku z 76. rocznicą powrotu Ziemi Górowskiej 

do Macierzy. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja odbywa się w związku z 76 rocznicą powrotu Ziemi 

Górowskiej do Macierzy. Ze względu na sytuację epidemiologiczną sesja nie jest tak uroczysta jak 

zawsze. Jak co roku tradycyjnie złożyliśmy wiązanki kwiatów. 

jedną pod „obeliskiem w hołdzie więźniom więzienia w Rawiczu zamordowanych przez hitlerowców 

w dniu 21 stycznia 1945 r., drugą złożyliśmy na cmentarzu żołnierzy radzieckich i trzecią pod 

pomnikiem wolności na naszym rynku. Obecnie poproszę wszystkich o powstanie. 

Szanowni państwo uczcijmy minutą ciszy tych, którzy polegli w walce o wolną i niepodległą Polskę. 

Dziękuję bardzo. O zabranie głosu, proszę panią burmistrz, Irenę Krzyszkiewicz . 

 

Burmistrz Góry  Panie przewodniczący Panie i Panowie radni drodzy górowianie szanowni państwo. 

Zwracam się do państwa, w tym szczególnym dla nas czasie. Kiedy ciągle obowiązujące obostrzenia 

związane z epidemią koronawirusa nie pozwalają nam na kontakt w większym gronie. Wyrażam 

nadzieję, że już niedługo wrócimy do tak bardzo oczekiwanej przez nas przez wszystkich normalności. 

Mimo licznych ograniczeń, mimo różnych trudności nie możemy się czuć zwolnieni od wykonywanej 

naszej pracy czy też aktywności. Właśnie na miarę naszych możliwości dalej musimy działać, musimy 

troszczyć się o dobro naszej społeczności, którą zamieszkujemy. Doświadczenie wielu pokoleń i 

również doświadczenie konkretnych ludzi pokazują, że człowiek, Polak potrafi być bardzo silny. Tę 

siłę szczególnie widać we wspólnym i zgodnym działaniu. Dlatego pamiętajmy o tym, żeby pomagać 

sobie. Bądźmy dla siebie bardzo życzliwi w jakże trudnym dla nas czasie. Stwórzmy społeczność, a 

życie każdej zbiorowości wymaga od nas wielkiego poświęcenia i wymaga od nas jakże wielkiego 

również zaangażowania. Dzisiejsza uroczysta sesja Rady Miejskiej Góry związana jest właśnie z 

naszym lokalnym świętem, powrotem Ziemi Górowskiej do Macierzy. Sięgamy dziś do naszej 

historii, do naszych początków, budowaniu polskości tych ziem. Po wieloletnim obcym panowaniu, 

kiedy dzisiaj tak łatwo przychodzi nam narzekać na trudną rzeczywistość. Pomyślmy wtedy o 

mieszkańcach naszej ziemi. Otóż zaraz po drugiej wojnie światowej, szczególnie ,1945 roku. Jakie 

oni wtedy przeżywali dramaty? Jakie dla nich wtedy były ciężkie chwile. Z jakim wielkim strachem, 

z jaką niepewnością o swoją przyszłość musieli się zmagać. Jednak się nigdy nie poddali. Przybyli 

tutaj do nas z różnych stron. A przede wszystkim ze wschodnich ziem po to by tworzyć warunki do 

swojego szczęścia, stworzyć warunki nie tylko do swojego szczęścia, ale szczęścia, swoich rodzin i 

szczęścia, swoich bliskich. Wsparci i zachęcani przez ówczesne władze administracji. Właśnie do tego 

szczęścia dążyli. Chciałabym tutaj wspomnieć Augusta Herbsta, który tak apelował wówczas do 

tamtych ludzi. Stoimy na polskiej ziemi. Na polskiej ziemi od wieków piastowskiej. I tutaj są przecież 

nasze domy. Tu jest nasza ojczyzna. I tak będzie i taki jest. I nigdy to się nie zmieni, tak to pozostanie. 
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Słowa te które August Herbst wypowiedział, towarzyszyły nam dalej w naszym życiu zostały również 

one umieszczone na kamiennym głazie, który znajduje się przed budynkiem Urzędu Miasta i Gminy 

w Górze, który został odsłonięty w 2000  roku podczas obchodów 700 lecia nadania praw miejskich 

Górze. Miałam wtedy szczęście. Dla mnie to było również wyróżnienie, bo wtedy byłam 

Przewodniczącą Rady Miejskiej Góry czyli w latach 1998 -2002. W 2000 roku wspólnie właśnie z 

ówczesnymi burmistrzami dokonywaliśmy właśnie odsłonięcia tego pamiątkowego obelisku. Dzisiaj 

poprzez złożenie kwiatów, tuż przed rozpoczęciem tej uroczystej sesji Rady Miejskiej Góry oddaliśmy 

hołd, oddaliśmy hołd tym wszystkim, którzy walczyli o wolność Polski, a zarazem tym, którzy polegli 

na tej ziemi w czasie działań drugiej wojny światowej. Sukces gminy to również efekt  zaangażowania 

radnych Rady Miejskiej wszystkich kadencji i również tej kadencji za co państwu serdecznie dziękuję. 

Jest to również efekt zaangażowania wszystkich osób aktywnie włączających się działania naszej 

gminy. Które wspierają również przedsięwzięcia różnego rodzaju. 

Wspomniany tutaj jakże ważny jubileusz trzydziestolecia samorządu terytorialnego zrodził kolejną 

inicjatywę, by wzorem właśnie innych gmin. Upamiętnić również osoby, które miały możliwość 

kierować właśnie naszą gminą górą. Który stały na czele władz gminy, a efektem tego właśnie 

pomysłu została stworzona i udostępniona już od dziś od 28 stycznia Galeria zarówno burmistrzów 

Góry, któr jest umiejscowiona przed wejściem do sekretariatu Burmistrza Góry i galeria wszystkich 

Przewodniczących Rady Miejskiej Góry, która jest kolej umiejscowiona przed wejściem do właśnie 

pomieszczenia pana Przewodniczącego Rady Miejskiej. Również w celu dokumentowania 

działalności inwestycyjnej gminy przygotowano również taką małą prezentację największych naszych 

przedsięwzięć. Oczywiście te przedsięwzięcia te najważniejsze inwestycje, które udało nam się 

wspólnie. Wykonać będą sukcesywnie powiększane z roku na rok także ta wystawa. Niech to będzie 

również wielką zachętą dla obecnych, jak i również przyszłych pokoleń Górowianek i Górowian, by 

aktywnie z wielkim sercem, pełnym zaangażowaniem włączyli się w sprawy gminy, w sprawy 

budowania lepszego jutra. 

Salę obrad opuścił Radny Henryk Drozdowski. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z zaproszonych gości chce zabrać głos? Co roku w rocznice Powrotu 

Ziemi Górowskiej do Macierzy rozstrzygany był konkurs Rady Miejskiej na najlepszą pracę 

magisterską poświęconą Ziemi Górowskiej, w tym roku nie zgłoszono żadnych prac. 

 

Następnie wokalistki Domu Kultury w Górze pod przewodnictwem Arkadiusza Gustawa 

zaprezentowały, krótką część artystyczną.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś radnych wnosi uwagi do protokołu? Nie zgłoszono uwag więc 

rozpoczęto  procedurę głosowania. 

 

W wyniku głosowania Rada przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie.  

 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 18 grudnia 2020 r. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś radnych wnosi uwagi do protokołu? Nie zgłoszono uwag więc 

rozpoczęto  procedurę głosowania. 
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W wyniku głosowania Rada przyjęła protokół 13 głosami za – jednogłośnie.  

 

 

Ad. 6 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Góry - Panie przewodniczący, Panie i Panowie Radni, szanowni państwo, w tym krótkim 

okresie międzysesyjnym od ostatniej sesji 18 grudnia zdążyłam wydać 14 zarządzeń. 

Głównie zarządzenia dotyczyły powołania komisji przetargowej w związku z realizacją nowych 

inwestycji. Oczywiście też zmieniające Plan dochodów i wydatków gminy Góra, z pozostałymi 

zarządzeniami możecie Państwo się również zapoznać, ponieważ są umieszczone na stronie 

internetowej. Jeśli chodzi o zamówienia publiczne. Opracowanie dokumentacji projektowo 

kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego. Przypomnę, że wcześniej wykonaliśmy kanalizację tych 

dwóch miejscowości - Borszyn Mały Borszyn Wielki, więc ogłosiliśmy teraz przetarg na naprawę 

dróg, odtworzenie dróg. Przypomnę tylko, że to już jest  6 postępowanie przetargowe. W pierwszym 

postępowaniu jedna oferta tylko była, która przewyższała wartość, którą zadysponowaliśmy. W 

pozostałych nie było zainteresowania. Natomiast teraz już było większe zainteresowanie, ponieważ 

tak jak było sześć postępowań przetargowych, to tak wpłynęło 6 ofert jako "zadośćuczynienie". 

Oferta z najniższą kwotą to jest 67 650,00 zł a oferta z najwyższą kwotą na opracowanie dokumentacji 

- 379 435,00 zł. Natomiast oferta z najniższą ceną, czyli 67 650,00 zł  podlega odrzuceniu na podstawie 

artykułów zamówień publicznych, ponieważ nie uwzględnia modyfikacji, która została wprowadzona 

w trakcie postępowania dlatego jako najkorzystniejszą ofertę wskazano ofertę kolejną złożoną przez 

biuro projektów budowlanych z Gdańska z cena 89 790,00.  

Termin realizacji zadania to jest 230 dni od daty podpisania umowy. Już niebawem będziemy się 

spotykać z mieszkańcami oraz Panem radnym, który reprezentuje ten teren celem szczegółowych 

omówień. Również ogłosiliśmy przetarg "Organizacja dowozu dzieci do placówek oświatowych", 

termin składania ofert upłynął 7 grudnia. Oferta z najniższą kwotą to około 430 tys. zł. Oferta z 

najwyższą kwotą to jest 472 144,74 zł. PKS Wołów złożył najniższą ofertę i zostawł wezwany do 

złożenia oświadczenia o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej, takie są 

wymagania niestety nie uzupełnił we właściwym terminie  tego co prosiliśmy w związku z tym , nie 

mogliśmy podpisać z nim umowy.  Podpisaliśmy umowę ze spółdzielnią Milla z Leszna za kwotę 472 

144,74 zł. Kolejny przetarg na  opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowe  dla zadania 

inwestycyjnego "Przebudowa drogi w miejscowości Stara Góra", termin składania ofert upłynął 31 

grudnia, wpłynęły 4 oferty. Było większe zainteresowanie. Najniższa cena 10 tysięcy zł, najwyższa 

26 937 zł. Termin realizacji 120 dni od daty podpisania umowy także dokumentację niebawem będzie 

gotowa po tym terminie z chwilą gdy pozyskamy środki finansowe będziemy ogłaszać przetargi. Nie 

pozyskamy środów, to też będziemy ogłaszać przetarg, żeby w tym roku to zadanie inwestycyjne po 

prostu zakończyć. Pozostałe przetargi to wykonanie robót budowlanych w ramach zadania 

"Przebudowa drogi w miejscowości Bronów".Przypomnę tutaj, że otrzymaliśmy dofinansowanie z 

terenowego funduszu ochrony gruntów rolnych. Termin składania ofert upływa 5 lutego także na 

następnej sesji, które będzie poinformuję państwa o wynikach tych ofert. 

 Również opracowanie dokumentacji dla zadania "Budowa ciągu pieszego prowadzącego na cmentarz 

parafialny przy ulicy Zielonej". Propozycja jest, żeby po lewej stronie ten ciąg był , droga jest dość 

wąska. Nie ukrywam, że szczególnie starsze osoby wyjdą na cmentarz parafialny, no muszą 

szczególnie uważać, bo nie zawsze kierowcy uważają. 
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Najpierw musimy zacząć od opracowania dokumentacji tutaj 2 lutego termin składania ofert upływa 

na opracowanie dokumentacji. Czy to będzie asfaltowa ścieżka, czy to będzie tak zwana szutrowa, 

musimy poczekać na projektanta. Przy okazji cmentarzy, jeśli chodzi o cmentarz komunalny, dobrze 

jest obecna pani starosta Anna Kolibek i pan wicestarosta Andrzej Rogala, ponieważ prowadziliśmy 

już rozmowy w ubiegłym roku. Chcemy również zrealizować wspólnie przedsięwzięcie, tak jak to w 

Ligocie zrealizowaliśmy. Wiadomo, że droga prowadząca na cmentarz komunalny tamtym kierunku 

jest drogą powiatową, czyli gmina nic do tego nie ma  ale na zasadzie poszerzenia drogi zrobienia 

wyłączenia pasa tak zwanego pieszo jezdnego w kierunku cmentarza komunalnego. 

I tutaj Starostwo by wykonało dokumentację po dokumentacji, byśmy zobaczyli, jaki kosztorys i 

byśmy się wtedy domówili ile gmina by partycypował w kosztach, żeby również i ludzie mieli  

bezpieczne dojście do cmentarza komunalnego. Ale o tym będziemy rozmawiać jak będzie 

opracowana dokumentacja i Pani starosta tutaj do nas wystąpi, ale znając życzliwość radnych to też 

myślę że nie będzie większego problemu żebyśmy dorzucili grosza. Według informacji uzyskanej od 

Pani starosty będą się ubiegać również z Funduszu Dróg Samorządowych na ten cel tak jak i na 

Kruszyniec. Na początku lutego powinny być te wnioski rozstrzygnięte, jeśli chodzi o fundusz dróg 

samorządowych i rządowy fundusz inwestycji lokalnych. Także poznamy tutaj według takich 

wstępnych informacji to wiemy, że na Kaczkowo powinniśmy otrzymać środki pieniężne, bo jesteśmy 

wysoko na liście rankingowej i Kruszyniec też powinien otrzymać środki także w tym roku. Pani 

starosta by realizowała również wespół również z nami, bo też będzie nasza pomoc, jeśli tutaj radni 

wyrażą zgodę, żeby ten chodnik był. To nie będzie taki chodnik jak w Ligocie, bo tam nie ma 

możliwości ze względu na szerokość jezdni. Posesję, które są blisko przy jezdni, ale również będzie 

poszerzone pobocze z jednej i drugiej strony asfaltem. Dzisiaj spotykam się o 15:15 z ważnymi 

osobami bo radnymi sejmiku województwa dolnośląskiego z przewodniczącym komisji infrastruktury 

panem Patrykiem Wildem oraz panem dyrektorem Dariuszem Stasiakiem. Będziemy omawiać sprawy 

dotyczące właśnie budowy ścieżki rowerowej w kierunku Głogowa. Prezydent Głogowa Rafael 

Rokaszewicz wyraził zgodę. Rada też również stuprocentowo wyraziła zgodę, żebyśmy po dawnym 

nasypie kolejowym budowali ścieżkę rowerową długości 37 kilometrów i 13 kilometrów w kierunku 

Wąsosza. Również tutaj taką małą interpelacje taką prośbę złożył pan radny Bartłomiej Czyż to też 

będzie przedmiotem właśnie rozmów. To już chodzi o drogi wojewódzkie, które są na terenie Lubina, 

nie na terenie naszym, ale wiadomo, że górowianie też w tamtym kierunku jeżdżą i chodzi o 

bezpieczeństwo .W ubiegłym tygodniu byłam w urzędzie marszałkowskim rozmawiano na temat linii 

kolejowej, jeśli chodzi o wybudowanie wiaduktu kolejowego. Dalej generalna dyrekcja dróg i 

autostrad stoi na stanowisku, że nie ma zabezpieczonych środków finansowych. Jeśli minister 

infrastruktury zabezpieczy środki to oni wybudują, natomiast ze starostwem powiatowym wystąpiłam 

już w grudniu o potrzebie wybudowania wiaduktu kolejowego załączyłam również dokumenty 

świadczące o tym, że z dniem 9 grudnia 2020 roku marszałek województwa stał się właścicielem tej 

sieci. W związku z tym prawo jest po naszej stronie. Również rozmowy są prowadzone i pan 

marszałek przywołuje tutaj do porządku generalną dyrekcję dróg i autostrad o wybudowaniu wiaduktu 

kolejowego. Jak państwo słyszeliście na ostatniej sesji rady powiatu, bo jest tutaj obecna pani starosta. 

Oczywiście mówiłam, że żartuje sobie w tym momencie i powtórzę, żart za panem marszałkiem, że 

jak nie wybudują wiadukt to pewnie rogatki na S5 postawione będą. Jeśli chodzi o kolejne przetargi, 

które są przygotowywane, to niestety mamy małą awarię systemu technicznego, ponieważ nastąpiła 

zmiana ustawy o zamówieniach publicznych i wszystko drogą elektroniczną, trzeba załatwiać. Jeśli 

chodzi o  umorzenia, to jednej osobie umorzyłam podatek na kwotę 237 złotych. Sprzedano też jedną 

nieruchomość  kwotę 45 450 zł. Jeśli chodzi o dochody z opłaty za przekształcenia użytkowania 

wieczystego to w tym okresie mamy ponad 10 516 zł, zajęcie pasa drogowego to mamy kwotę ponad 
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cztery tysiące. Jeśli chodzi o wydział ochrony środowiska, na bieżąco są dokonywane kontrole 

zbiorników bezodpływowych. Wydaliśmy dwie decyzje nakazujące przyłączenia się do istniejącej 

sieci kanalizacyjnej, mianowicie w dwóch miejscowościach Borszyn Wielki i Czernina tak naprawdę 

w ciągu pół roku każdy powinien się podłączyć do sieci kanalizacyjnej.  

Nie zostało to wykonane. W związku tym wydaliśmy decyzję. Jeśli chodzi o przydomowe 

oczyszczalnie ścieków w dalszym ciągu nasi mieszkańcy korzystają. Udzieliliśmy dotacje 8 tysięcy 

złotych na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Wymiana pieców centralnego ogrzewania, 

to mamy 150 tys. zł w  budżecie zabezpieczone procedury już się rozpoczną składania wniosków od 

maja. Także  załatwiamy wnioski z ubiegłego roku. Kto złożył wniosek poprawnie będzie on 

rozpatrzony i po prostu ta dotacja zostanie udzielona. Ze spraw jeszcze istotnych wiadomo biuro 

zarządzania kryzysowego cały czas walczy z covidem. Pan wojewoda zobowiązał włodarzy gmin do 

dowożenia osób tych, które są niepełnosprawne czy też ze względu na wiek czy inne mają sytuację 

życiową do punktu szczepień. Na dzień dzisiejszy na szczepienia zapisało się 12 osób, trzy osoby 

skorzystały z transportu. Mamy procedury, wszystkie wypracowane porozumienia mamy również z 

punktami medycznymi. Już niebawem z panem skarbnikiem będziemy wnioskować o zwrot środków 

poniesionych na dowożenie. Na covid do chwili obecnej wydaliśmy 212 976,80 zł. 13 stycznia 

spotkałam się z radnym sejmiku województwa dolnośląskiego Panem Michałem Bobowcem.  

Rozmawialiśmy również o współpracy w dziedzinie oświaty, kultury zdrowia i sportu. Brałam udział 

w wideokonferencji z wicewojewodą dolnośląskim w dniu 14 stycznia tematem były szczepienia na 

COVID. Następnego dnia również brałam udział w wideokonferencji, tym razem z Wojewodą 

dolnośląskim, panem Jarosławem Obrębski przy okazji wideokonferencji o covidzie pytałam również 

o sprawy dotyczące szpitala. Pytałam również o sprawy dotyczące funduszu dróg samorządowych 

rządowego funduszu inwestycji lokalnych. Życzliwość Pana Wojewody jest dość duża, czekamy tylko 

jeszcze do końca marca aż dolnośląska służba dróg i kolei uzupełni sprawy dotyczące obwodnicy 

Góry, czyli wszystkie aktualizacje, które straciły ważność. Do końca marca, mają złożyć do urzędu 

wojewódzkiego i według zapewnień pana wojewody Jarosława Obrębskiego zostanie wydana decyzja 

z rygorem natychmiastowej wykonalności, jeśli chodzi o budowę. Pan marszałek również zapewnia, 

że środki finansowe będą. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do sprawozdania. W związku z brakiem pytań 

rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. 7. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 13 głosami za podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

 

Ad. 8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Góra. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 13 głosami za podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

Przewodniczący poinformował, że zapomniał o opinii komisji. Poprosił Tadeusza Biernackiego o 

odczytanie opinii  komisji.  
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Tadeusz Biernacki - Komisja zaopiniowała pozytywnie dziewięcioma głosami za jednogłośnie projekt 

wyżej wymienionej uchwały 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we 

Wrocławiu skargi Prokuratora Rejonowego w Głogowie wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

Tadeusz Biernacki - Komisja zaopiniowała pozytywnie dziewięcioma głosami za jednogłośnie projekt 

wyżej wymienionej uchwały 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 13 głosami za podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Gminy 

Góra. 

 

Jacek Szczerba - Prosiłbym o przyjęcie proponowanej uchwały.  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 12 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych 

Rady Miejskiej Góry. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 13 głosami za podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry na rok 2021. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 12 głosami za przy 1 głosie przeciw podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze 

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 13 głosami za podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

Przewodniczący poprosił Karola Kupieckiego Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o 

odczytanie opinii komisji.  

 

Karol Kupiecki - Komisja pozytywnie zaopiniowała wyżej wymienioną uchwałę pięcioma głosami sa 

jednogłośnie. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

 

Radni 9 głosami za przy 4 głosach wstrzymujących podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  



8 
 

 

Ad. 15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia uchwały w obronie 

prawdy, godności i wolności człowieka. 

 

Przewodniczący poprosił przewodniczącą komisji skarg wniosków i petycji panią Małgorzatę Makles 

o odczytanie opinii komisji na temat projektu wyżej wymienionej uchwały. 

Małgorzata Makles -   na posiedzeniu komisji w dniu 20 stycznia komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 4 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 12 głosami za przy 1 wstrzymującym podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia uchwały w sprawie 

szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

 

Przewodniczący poprosił przewodniczącą komisji skarg wniosków i petycji panią Małgorzatę Makles 

o odczytanie opinii komisji na temat projektu wyżej wymienionej uchwały. 

 

Małgorzata Makles -   na posiedzeniu komisji w dniu 20 stycznia komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami za.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 11 głosami za przy 2 wstrzymujących podjęli wyżej wymienioną uchwałę.  

 

 

Ad.17 Interpelacje i zapytania Radnych; 

 

Nie złożono interpelacji ani zapytań w związku z tym rozpoczęto realizację kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Ad. 18 Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych; 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 19 Wolne głosy i wnioski; 

 

Nie zgłoszono żadnych pytań oraz wniosków.  

 

Ad.20 Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXVIII sesję Rady 

Miejskiej Góry. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Prot. M.Sz. 


